



Yunjia Sun

Shanghai

+86 21 6080 0976
yunjia.sun@hankunlaw.com

PRACTICE AREAS

- Aviation and aviation finance
- Project finance
- Banking and finance

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Yunjia Sun joined Han Kun Law Offices in 2016. Prior to joining Han Kun, Ms. Sun worked at King & Wood Mallesons. Ms. Sun specializes in aircraft, engine and equipment financing, as well as banking and loan financing.

In the aviation finance sector, Ms. Sun has extensively represented mainstream domestic and international lessors, airlines and banks, and has been deeply involved in a wide range of aircraft, engine and equipment financing projects, including pre-delivery payment financing, operating leases, finance leases, portfolio transactions and refinancing. She excels at adopting a holistic perspective to provide clients with full-cycle legal support covering transaction structuring, legal due diligence, drafting and review of project documentation, and issuance of PRC legal opinions. She has also participated in the purchase and sale of aircraft, engines and other aviation equipment, serving clients including major domestic airlines and general aviation companies.

In the banking and finance sector, Ms. Sun has extensive experience in various domestic and cross-border financing projects, including general commercial loans, syndicated loans, project finance and receivables financing. Ms. Sun's legal services include reviewing transaction documents, conducting legal due diligence, drafting project documents and providing PRC legal opinions.

In shipping finance projects, Ms. Sun represents domestic leasing companies, banks and other institutions in ship financing and leasing transactions. Ms. Sun's legal services in such projects include due diligence, issuance of specialized opinions on the overall transaction structure and legal compliance on a project-by-project basis, review of shipbuilding contracts, drafting of all transaction documents, and coordinating with law firms in all relevant jurisdictions involved in the transaction structure.

EDUCATION

Yunjia Sun obtained her bachelor's degree in English literature from East China University of Political Science and Law in 2012, and her master's degree in Economic Law from East China University of Political Science and Law in 2015.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

HONORS AND AWARDS

Banking and Finance Rising Star Shanghai (IFLR1000 China Awards, 2022)

LegalOne 2025 Star of Excellence (Maritime and Shipping)

SOCIAL RESPONSIBILITIES

Shanghai Bar Association, Maritime and Shipping Committee

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



孙贇嘉

上海

+86 21 6080 0976
yunjia.sun@hankunlaw.com

业务领域

- 航空及航空金融
- 项目融资
- 银行和金融

工作经历

孙贇嘉律师于 2016 年加入汉坤律师事务所，加入汉坤律师事务所之前在北京市金杜律师事务所工作。孙律师专长于飞机、发动机和设备类融资业务、银行及贷款融资业务。

在航空金融领域，孙律师广泛代表境内外主流租赁公司、航空公司及银行，深度参与了包括预付款融资、经营性租赁、融资租赁、资产包交易及再融资在内的多种飞机、发动机和设备等融资项目。她擅长从全局视角出发，为客户提供涵盖交易结构设计、法律尽职调查、项目文件起草与审阅以及出具中国法律意见书在内的全流程法律支持。她同时也参与了飞机、发动机等航空器设备的买卖项目，服务客户包括了国内主要航空公司、通航公司等。

在银行金融领域，孙律师拥有各类国内和跨境融资项目的丰富经验，包括一般商业贷款、银团贷款、项目融资和应收账款融资等，孙律师提供的法律服务包括审阅交易文件、进行法律尽职调查、起草项目文件及提供中国法律意见等。

在航运金融项目中，孙律师代表境内的租赁公司、银行等参与船舶融资和租赁项目。孙律师在此类项目中提供的法律服务包括尽职调查、按项目分别出具整体交易结构及合法合规性专项意见、审阅造船合同、起草全部交易文件、负责联系交易结构中涉及相关所有法域的律所等。

教育背景

孙贇嘉律师于 2012 年取得华东政法大学英语文学学士学位，于 2015 年取得华东政法大學经济法硕士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格

荣誉与奖项

年度上海最佳银行和金融飞跃之星(IFLR1000 中国大奖, 2022)

LegalOne 2025 年度实力之星(海事海商)

社会任职

上海律师协会，海事海商委员会

工作语言

中文、英文